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Toimielin käsittelee tässä yhteydessä muut mahdollisesti kokouksessa esille tule-
vat ylimääräiset asiat. 
 
Valtuutetut toivat ilmoitusluontoisina asioina esille seuraavaa: 
 
- Aarne Laasonen kiitti virkamiehiä vuoden aikana tehdystä työstä koskien 

kymppitonnihankkeita Onkamon osalta. 
 

- Mika Piiroinen toi Värtsilän kyläyhdistyksen terveiset koskien Värtsilän 
koulukiinteistön jatkokäyttöä ja kiinteistön mahdollista ostoa. Aikataulu 
kiinteistön ostolle on liian tiukka. Hän otti myös esille kymppitonni-hanke-
esityksensä siltojen rakentamisen osalta (Kangasjoki ym.). Asia etenee, mutta 
aikasempaa suunniteltua hitaammin johtuen AVI:n säännöksistä. 
 

- Ritva Simonen täsmensi omaa kymppitonni-esitystään: hän esittää kirjastoon 
lainattavia turvakaukaloita ja lastenvaunuja sekä osamäärärahan käyttämistä 
koiratarhan rakennustarvikkeisiin. 
 

- Reima Ehrukainen painotti, että Tietäväisen koulukiinteistön markkinointi on 
aloitettava välittömästi. 

 
 

 Esityslistan asia n:o 11. 
 

Päätös  Saatettiin valtuustolle tiedoksi.  
 
 _________ 
 


